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                                             Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

4.  redne  seje sveta KS Sovodenj,  ki je bila v sredo, 28. junija  2023 ob  20. uri v prostorih sejne 

sobe gasilskega doma Sovodenj. 

NAVZOČI: Bajt Stanko,  Peternelj Tomo, Dolinar Zvonko,  Podobnik Gabrijel, Šifrar Jože, 

Jezeršek Nataša, Jezeršek Ivan,  Frelih Janez, Kumer Martin, Platiša Domen, Velikonja Robert in 

Telban Nevenka. 

 

 

Na sejo sveta je bila povabljena dir. Občinske uprave g. Rakovčeva, ki se je opravičila predsedniku 

sveta, prav tako je opravičila tudi g. Kočarja, ki je na bolniški. 

 

Člani sveta so sprejeli naslednji  

DNEVNI RED: 

1. Problematika obnove cestne infrastrukture v naši KS 

2. Pregled zapisnika 3. seje sveta  

3. Poročilo o delu za leto 2023 (poročevalec predsednik Bajt Stanko) 

4. Potrditev rebalansa proračuna za l. 2023  

5. Predlogi za plan za l. 2024 

6. Pobude in vprašanja svetnikov 

7. razno. 

 

Ad 1 

 

Predsednik Bajt pozdravi vse navzoče.   

 

Ad 2 

 

Tajnica je prebrala zapisnik 3. seje sveta, ki je bila dne 14. aprila 2023. G. Jezeršek zahteva, da se 

popravi pod 5.točko zapisnika, dolžina odseka LC Sovodenj – Nova Oselica – Cerkljanski vrh, ker 

je napačna dolžina 3.700 m, po občinskem odloku je dolžina omenjene ceste 2.280 m , dolžina 

omenjenega odseka od Šega do cerkve je 2.200 m. Člani sveta so zapisnik 3. seje potrdili. 

 

 

Ad 3 

 

Gradivo za finančno poročilo za leto 2022 so člani sveta prejeli že z vabilom za sejo,  nekatere 

postavke je obrazložila podrobneje še tajnica Telban Nevenka, ki je pripravila tudi seznam 

porabljenih sredstev za investicije na cestah (seznam je priloga k zapisniku). 

Po razpravi je bil sprejet  

SKLEP: Potrdi se finančno poročilo za leto 2022. Sredstva, ki so bila na dan 31.12.2022 na 

računu se razdelijo na postavke iz lastne dejavnosti. 

 

 

 

 

Ad 4 

 



Predsednik Bajt Pove, da se bodo odpirale ponudbe za asfaltiranje cest v letu 2023, da bo cena 

asfalta višja kot je bila lani. Glede obnove mosta v Lanišah pove, da je bil na to temo pri direktorici 

Rakovčevi, ki mu je povedala, da so težave z izvajalci glede cene, da iščejo novo ponudbo in da 

upa, da bodo dela zaključili konec maja,  ko naj bi bili na razpolago tudi izvajalci za asfaltiranje.  

Člane sveta seznani, da bodo v mesecu maju imeli sestanek s predsedniki KS na občini glede 

komunalne infrastrukture, o tem bo kaj več povedal na naslednji seji. 

Platiša D. pove, da bodo začeli pripravljati podlago za asfaltacijo JP Sovodenj – Stara Oselica – 

Vrhovc. 

 

Ad 5 

 

Podobnik G, pove, da se pobiranje vreč za odpadke prestavi na začete odcepa JP Uštin in da je o 

tem treba vprašat Likar Vikija. O tem se obvesti tudi g. Knifičevo na občini. 

 

Jezeršek I. vpraša kdaj se bo asfaltiralo  700 m odsek LC Sovodenj Nova Oselica – Cerkljanski vrh, 

ki je bil že dvakrat v planu. 

 

Kumer M.  pove, da se da v plan za asfaltacijo za leto 2025 uvrsti  tudi 480 m odsek JP Podrovtar. 

 

Frelih J. vpraša, kdo je dovolil, da se je pred rokom novega asfaltiranja odstranila asfaltna podlaga z 

JP Rupe, pove še, da mora predlagatelj potem vztrajat, da se dela tudi zaključijo. 

 

Seja je bila zaključena  ob  20.45. 

 

 

 

 

ZAPISALA                                                                                              PREDSEDNIK 

Telban Nevenka                                                                                       Bajt Stanko, l.r. 

                                                                                                                                       

 

 

 

 

 


